

Referat af bestyrelsesmøde d 18/9-2024

Dagsorden:

1. Godkendelse af indkaldelse
2. Formanden har ordet
3. Kasseren har ordet
4. Husk deadline for input til agenda!
5. Brug for til at hjælpe med at løse opgaverne fra alle i bestyrelsen
6. Fordeling af nuværende og kommende arbejdsopgaver
7. Mangel på handsker, plethandsker udstyr til træning (børn+voksne)
8. SOME tilbud fra Kim Nadiya Dowling
9. Tilskud til stævner for landsholdsdeltagere
10. Håndtering af tøj. Find nem løsning for at holde lagerstatus up to date.
11. Michael: Info om aktivitetsudvalget
12. Michael: Køb af boombuster og Beer Pong bord
13. Michael: Postkasse
14. Eventuelt

Til stede:

Michael Munch Madsen - formand

Martin Nielsen - Sekretær

Claus Svensson - Kasserer

Søren Pedersen - Bestyrelsesmedlem

Frank Sejer Jensen - Bestyrelsesmedlem

Peter Rasmussen - Bestyrelsesmedlem

Nicolai Brenøe - Bestyrelsesmedlem

Fraværende:

Referat:

1. Godkendelse af indkaldelse
 - a. godkendt
2. Formanden har ordet
 - a. Nicki har været til VM
 - b. 3 kæmpere på landsholdet
 - c. Mange om mandagen
 - i. Måske mulighed for at låne lokale (som om torsdagen) af gymnastikken
 - d. Børneholdet går godt. 9 betalende
 - e. Ungdomsholdet ok. Lidt flere kunne godt komme
 - f. Jiu-jitsu – 5-6 på holdet – 7-9 børn
 - g. 3 på træningskursus. Julie hjælper på børneholdet
 - h. David hjælper på ungdomsholdet
 - i. 21/9 - 6 kæmpere skal op.
 - j. Vi satser på de unge kæmpere
 - k. Godt der var blevet vasket gulv og ordnet måtter
 - l. Var til bestyrelsesmøde i JGI
 - i. Ny hjemmeside
 - ii. Arrangement den 28/9 mellem 10-14.
 - iii. Ny brochure fra JGI. Rettelser til Martin hurtigst muligt
 1. Der mangler træningstider for Kickboxing
 - iv. Menukort fra Kvickly til cafeteriet
 - v. Whistleblowerordning kun for trænere/formænd
 1. Kritisabelt at det kun er for trænere/formænd. Bør også være for medlemmer. Michael går videre med det.
 - vi. Julie skal kontaktes i forhold til rettelser til hjemmesiden. Sendes til Michael der tager det videre.
3. Kassereren har ordet
 - a. Kontingent for andet halvår. Ca. 57.000kr
 - b. Mobilepay ændret så der er oprettet undergrupper.

- i. Der laves en oversigt med QR koder til scanning
 - c. Husk og tjek de faktura der modtages inden de sende til Claus
 - d. Brug kilometerseddel. Claus laver ny version
4. Husk deadline for input til agenda!
- a. Faste datoer aftales ved næste bestyrelsesmøde
5. Brug for til at hjælpe med at løse opgaverne fra alle i bestyrelsen
- a. Brug for at alle melder ind og hjælpe til.
 - b. Alle må gerne kalde ind til møder
 - c. Der laves opgaveliste med ansvarlige personer. Martin vedligeholder listen og sender den løbende ud.
 - d. Medlemmer kan inddrages af den ansvarlige.
 - e. Send tingene ud i god tid
6. Fordeling af nuværende og kommende arbejdsopgaver
- a. Send opgaver som der skal laves til Martin. Der laves liste og indkaldes til møde hvor opgaverne fordeles. **Inden søndag den 22/9-2024!**
7. Mangel på handsker, plethandsker udstyr til træning (børn+voksne)
- a. Der skal indkøbes udstyr til erstatning
 - b. Trænerne laver liste over hvad der skal skiftes ud.
 - c. Vi rydder alt gammelt udstyr som udgangspunkt
 - d. Michael og Frank er tovholdere.
8. SOME tilbud fra Kim Nadiya Dowling
- a. Nyt medlem som har startet eget firma
 - b. Har postet på instagram for klubben
 - c. Hvad vil vi med SOME
 - i. Der nedsættes et udvalg som kommer med et oplæg til vores ønsker om SOME
 - 1. Udvalget består af
 - a. Claus
 - b. Martin
 - c. Nicolai
 - d. Michael

- e. Kim inviteres med på de vilkår, at vi får fastlagt hvad vi gerne vil (Michael spørge hende)
 - ii. Ok der linkes i oplæg når rammerne er fastlagt
 - iii. Ønsker fra Nicolai
 - 1. Få flere medlemmer store som små.
 - 2. En eller to trænere mere.
 - 3. Mulighed for at træne en dag mere.
 - 4. Få en frivillig til at tage billeder/filme for at lægge det op på de sociale medier.
- 9. Tilskud til stævner for landsholdsdeltagere
 - a. Klubben giver tilskud til internationale stævner for landsholdsdeltagere på 5000kr.
 - b. Kan tages op til løbende revision
- 10. Håndtering af tøj. Find nem løsning for at holde lagerstatus up to date.
 - a. Udskydes til næste møde
- 11. Michael: Info om aktivitetsudvalget
 - a. Udskydes til næste møde
- 12. Michael: Køb af boombuster og Beer Pong bord
 - a. Udskydes til næste møde
- 13. Michael: Postkasse
 - a. Der opsættes en postkasse til ris og ros
- 14. Eventuelt
 - a. Klubberne skal selv står oprettelse i fightplan til matchcups
 - b. Ulrik fra DKF laver et billede vi kan bruge
 - c. Fordeling:
 - i. Oprette fightere (Mia)
 - ii. Match fightere (Mia og Peter)
 - iii. Tjek op med klubber efterfølgende (ikke uddelegeret endnu)
 - d. Mail fra Christian Bredahl (sponsor) angående brug af sponsorpenge
 - i. Peter tænker at der holdes et møde med Christian med forventningsafstemning. Forslår at Søren tager en snak med Christian
 - ii. Nicolai tænker at sponsorpenge kun går til aktive kæmperne
 - iii. Claus tænker at vi viser Christian hvad pengene bruges til. Evt. at vi betaler for hotel/mad inden for budgettet

- iv. Søren tænker at vi kan godt kan betale for hotel/ekstra mad etc. For deltagere i stævner. Desuden at vi kigger hen over et år hvad der er brugt.
- v. Michael tænker at udvide budgettet for kæmpere.
- vi. Martin tænker at også kan bruge flere penge på kæmperne, men inden for det aftalte budget.
- e. Vi tager kørsel på Sjælland op ved næste møde
- f. Nicolai – træningstider for selvforsvarshold
 - i. Tages op på næste møde